

Title (en)

Protecting device against the splashing of liquid cleaning or disinfecting products.

Title (de)

Schutzausrüstung gegen das Spritzen von flüssigen Produkten, Reinigungs- oder Desinfektionsmitteln.

Title (fr)

Dispositif de protection contre les éclaboussures de produits liquides ou de nettoyage ou d'aseptisation.

Publication

**EP 0305263 A1 19890301 (FR)**

Application

**EP 88402080 A 19880810**

Priority

FR 8711555 A 19870813

Abstract (en)

The present invention relates to a device for protection against the splashing of liquid cleaning or disinfecting products, providing a wash handbasin suitable for a surgical environment. <??>This device comprises a vertical rectangular panel supporting, at its front (130), the tap fitting (14), mounted on a wall-mounted fixing frame (2), a rectangular plate of small width comprising a passage (16) for draining, the edges of the said plate being folded over a short vertical height and towards the top, in order to form a bottom receptacle (15), a front plate (17) inclined in relation to the vertical so that the edge (19) of its lower portion (20) is immersed inside the bottom receptacle (15) and bolts (220,221) coming out perpendicularly from each vertical upright of the wall-mounted frame (2). <IMAGE>

Abstract (fr)

La présente invention concerne un dispositif de protection contre les éclaboussures de produits liquides ou de nettoyage ou d'aseptisation, procurant un lave-main adapté au milieu chirurgical. Ce dispositif est caractérisé en ce qu'il comprend un panneau rectangulaire vertical supportant en façade (130) la robinetterie (14), monté sur un châssis de fixation murale (2), une plaque rectangulaire de faible largeur comportant un passage (16) pour l'évacuation, les bords de ladite plaque étant repliés sur une faible hauteur verticalement et vers le haut, pour constituer un réceptacle de fond (15), une plaque frontale (17) inclinée par rapport à la verticale de telle façon que le bord (19) de sa partie inférieure (20) plonge à l'intérieur du réceptacle de fond (15) et des boulons (220,221) issus perpendiculairement de chaque montant vertical du châssis mural (2).

IPC 1-7

**E03C 1/14**

IPC 8 full level

**A47K 1/12** (2006.01); **A61B 19/00** (2006.01); **A61G 12/00** (2006.01); **E03C 1/14** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**A47K 1/12** (2013.01 - EP US); **E03C 1/14** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] FR 814264 A 19370619
- [A] US 3975781 A 19760824 - KLIMBOFF MORRIS, et al
- [A] FR 2176403 A5 19731026 - INNOVARE TABY AB [SE]

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0305263 A1 19890301; EP 0305263 B1 19901205**; AT E58937 T1 19901215; DE 3861228 D1 19910117; FR 2619404 A1 19890217;  
FR 2619404 B1 19900105; US 4969220 A 19901113

DOCDB simple family (application)

**EP 88402080 A 19880810**; AT 88402080 T 19880810; DE 3861228 T 19880810; FR 8711555 A 19870813; US 23187888 A 19880812